
ZÁPISNICA ZO 7. ZASADNUTIA MESTSKEJ ŠKOLSKEJ RADY 

 

Miesto konania: zasadacia miestnosť Útvaru školstva a športu, Lichnerova ul. 61, Senec 

Dátum a čas konania: 3.12.2024 o 16:30 

Prítomní členovia: Ing. Tibor Németh, Ing. Ján Pullman, PaedDr. Monika Snohová, PaedDr. 

Jana Tamašiová, Mgr. Ladislav Kása, Mgr.Terézia Ochabová, Mgr. Gábor Strešňák, Mgr. 

Lucia Nemečková 

Prítomný hosť: PaedDr. Ľudmila Ďurďovičová – riaditeľka školského úradu mesta Senec 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Zmena v členstve MŠR 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senec 

4. Informácie o začatí školského roka  

5. Rôzne  

 

1. OTVORENIE 

Piate zasadnutie MŠR otvorila a viedla PaedDr. Monika Snohová, predsedníčka MŠR, ktorá 

privítala prítomných členov MŠR. Následne otvorila jednotlivé body programu. 

2. ZMENA V ČLENSTVE MŠR – pani riaditeľke Ing. Gubániovej zaniklo členstvo z 

dôvodu skončenia funkčného obdobia riaditeľa školy. Nasledovníčkou sa podľa 

volebného poradia stáva Mgr. Monika Ručkai Fulierová, ktorá po telefonickom 

kontakte s funkciou súhlasí, ale vzhľadom na pracovné povinnosti sa stretnutia nemohla 

zúčastniť.  

Členstvo z dôvodu ukončenia funkcie predsedu RŠ zaniklo  JUDr. Oravcovi a Mgr. 

Paľovovi. Podľa volebného poradia a zotrvania vo funkcii predsedu rady školy je 

nasledovníkom Mgr. Lucia Nemečková (členstvo prijala) a Mgr. Edita Belková, na 

potvrdenie jej členstva ešte čakáme.  

Vzhľadom na to, že podpredsedom MŠR bol JUDr. Oravec, členovia MŠR zvolili za 

novú podpredsedníčku pani Mgr. Teréziu Ochabovú.  Jednohlasne.  

3. SPRÁVA O VÝCHOVNO-VZDELÁVACEJ ČINNOSTI, JEJ VÝSLEDKOCH A 

PODMIENKACH ŠKÔL A ŠKOLSKÝCH ZARIADENÍ V ZRIAĎOVATEĽSKEJ 

PÔSOBNOSTI MESTA SENEC  

Členovia MŠR prekonzultovali výsledky jednotlivých správ zo škôl a školských zariadení. 

Navrhujú útvaru školstva jednoduchšie a prehľadné spracovanie správ resp. ich kompletizáciu 

pre ZŠ a MŠ v tabuľke s údajmi o počte žiakov, inkludovaných žiakov, kvalifikácii 

zamestnancov, výsledky monitoru a podobne. 



Spracovanie správ z materských škôl je na veľmi dobrej úrovni. Spracovanie správ zo ZŠ je 

s drobnými nedostatkami.  

Mestská školská rada berie na vedomie. 

 

4. INFORMÁCIE O ZAČATÍ ŠKOLSKÉHO ROKA  

Školský rok začal bez väčších problémov. 3.12. prebehlo aj slávnostné otvorenie 

školskej jedálne ZŠ Mlynská. Pričom si pozvaní hostia mohli prezrieť aj dobudované 

učebne v bývalých šatňových priestoroch.  

Podľa štatistických údajov bude opäť problém s umiestnením žiakov v základných 

školách v novom školskom roku. Chýba takmer 200 miest. Kapacita škôl je maximálne 

naplnená. Budovy už nie je možné rozšíriť o ďalšie učebne.  Výstavba novej školy je 

viac ako nevyhnutná.  

 

Mestská školská rada berie na vedomie. 

 

5. RÔZNE 

PaedDr. Snohová sa opýtala na pripravenosť základných škôl na kurikulárnu reformu – ZŠ 

Mlynská je už v skúšobnej fáze, ZŠ Tajovského má nadviazaný kontakt s RCPÚ ohľadom 

koordinácie vzdelávania učiteľov a ďalších potrebných krokov.  

Zmena financovania RUSS sa týka MŠ  - zmena z nenormatívnych prostriedkov na 

nenormatívne. Neprechádza kompletne, financovanie ŠKD a školských jedální zostávajú 

v zriaďovateľskej pôsobnosti miest a obcí. Mgr. Ochabová vzhľadom na tieto skutočnosti 

odporúča v rámci zlepšenia kvality trávenia voľného času zohľadňovať odmeňovanie 

vychovávateľov ale i nepedagogických zamestnancov. Mnoho škôl vrátene seneckých pociťuje 

nedostatok kvalifikovaných učiteľov i vychovávateľov. Mnohí to riešia zamestnaním 

dôchodcov, čo síce rieši otázku kvalifikácie ale odráža sa na zníženej kvalite vzdelávania 

a ďalších činností škôl.  

 

Zápisnicu zapísala: Mgr. Ladislav Kása                      _________________________  

 

 

 

Zápisnicu overil: Mgr. Terézia Ochabová      __________________________ 

 

 

 

Predsedníčka MŠR: PaedDr. Monika Snohová, v.r.           __________________________ 

 

 



 

 


